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                                                      PROTOKÓŁ NR XXXI/2021                                      -projekt- 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 27 sierpnia 2021 
 

XXXI Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00 w Kobierzyckim Ośrodku Kultury Przewodniczący Rady 

Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Damian Wrona 

15. Jarosław Zawisza 

 

- Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

- Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

- Sekretarz Gminy Maria Wilk 

- Mecenas Monika Pacholska 

- Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 
- Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki 
 

 

1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXXI Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 11 radnych, Rada Gminy jest władna podejmować 

uchwały. 
 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 11, NIEOBECNY: 4 

Wyniki imienne: 

OBECNY (11)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNY (4)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 31 statutu gminy 

Kobierzyce stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. Nie ma, w takim razie kto z pań i 

panów jest za przyjęciem porządku obrad? 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Damian Wrona 
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NIEOBECNI (4)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (wieża kościoła p.w. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu) 

dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa Męczennika w Domasławiu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Kobierzyce dla niepublicznych: 

szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego, prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu tery-

torialnego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z dnia 24 marca 

2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i 

Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie przyjęcia 

Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/550/2021 z dnia 21 maja 2021r. w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym 

Domu Pomocy Senior+ w Tyńcu Małym. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Prokuratury Rejonowej dla Wrocławia - Krzyki Zachód 

we Wrocławiu otrzymanej w dniu 11.08.2021 r. na niezgodność z prawem aktu prawa miejscowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Szwedzkiej w północnej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy skrzyżowaniu ul. Błękitnej i Dwa Światy w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Koreańskiej w północno-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Spółdzielczej, Inwestycyjnej i Pogodnej w południowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy. ul. Parkowej i Świętego Józefa w środkowej części wsi Magnice. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej i Rekreacyjnej w środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza – 

część A. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego obszaru położonego przy ul. Błękitnej w północno-zachodniej części wsi Ślęza. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Szmaragdowej w północno-środkowej części wsi Tyniec Mały. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru drogi 

publicznej położonej w północno-wschodniej części obrębu Tyniec nad Ślęzą. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Tynieckiej w północno-środkowej części obrębu Biskupice 

Podgórne. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru drogi wewnętrznej położonej w południowo-wschodniej części wsi Chrzanów. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w południowej części obrębu Tyniec Mały. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Owsianka. 

31. Interpelacje radnych. 

32. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

33. Zapytania radnych i sołtysów. 

34. Wnioski i sprawy różne. 

35. Komunikaty Przewodniczącego. 

36. Zakończenie obrad.                                                                 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są uwagi do protokołu z XXX Sesji Rady 

Gminy Kobierzyce? Skoro nie ma, przystępujemy do przegłosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Damian Wrona 

NIEOBECNI (4)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Protokół z XXX Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
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4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o działaniach podej-

mowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 
Na salę obrad przyszedł radny Adrian Łukowicz. 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 

2/ 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/568/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok         została 

podjęta. 

 
 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/569/2021  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce 

została podjęta.  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisa-

nego do rejestru zabytków (wieża kościoła p.w. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu) dla 

Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa Męczennika w Domasławiu. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3) Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXXI/570/2021 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków (wieża kościoła p.w. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w 

Domasławiu) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa Męczennika w 

Domasławiu została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Kobierzyce dla niepublicz-

nych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowa-

nia przedszkolnego, prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego. 

 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radna Elżbieta Regulska:§1 ust. 1 pkt 1 brzmi: „niepublicznego przedszkola niebędące przedszkolem socjal-

nym” –  czy to nie powinno być „niebędącego”?  

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Nie widzę wielkiej różnicy, ale możemy to poprawić. 

Radna Elżbieta Regulska:§3 ust.5 –„zobowiązana” a  powinno być  „zobowiązany”.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Literówka, do poprawienia. 

Radna Elżbieta Regulska: Ustęp 12 – jest „kontrolowane” a powinno być „kontrolowanej”. § 13 – jest „obo-

wiązana” a powinno być „obowiązany”.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Przepraszam, uchwała była sprawdzana przez Regionalną Izbę Obrachun-

kową, najwyraźniej przy przenoszeniu z jednego programu do drugiego wkradły się błędy ale nie natury me-

rytorycznej tylko tak zwane literówki.  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: W wersji pierwotnej jest wszystko dobrze. 

Radna Elżbieta Regulska: W pierwotnej było tak samo i w tej poprawionej było tak samo. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dziękuję. Przechodzimy do głosowania. Kto z 

pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 
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Uchwała nr XXXI/571/2021 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowa-

dzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Kobie-

rzyce dla niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego została podjęta. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z dnia 24 marca 

2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i 

Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

 
Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXXI/572/2021 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z 

dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobie-

rzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu została podjęta. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie przyjęcia 

Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

 
Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczno-

ści Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy Komisja Rolnictwa zajmowała się tym 

projektem uchwały? 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Wnioski złożone do tej pory będą traktowane na starych zasadach? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Tak, te które zostały złożone będą rozliczone na starych zasadach, a nowe skła-

dane po uchwale, ale to dopiero po 1 stycznia 2022 r. 

Radna Elżbieta Regulska: Pan panie wójcie mówił o tych zwiększonych kwotach i w uzasadnieniu jest napi-

sane, że z 10 000 zł na 17 000 zł, z 10 000 zł na 12 000 zł. Mówił pan też o kwocie 5 000 zł, ale w uzasad-

nieniu tego nie ma, a w uchwale jest, to nie wiem czy to nie powinno być?  
Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeżeli wymieniamy w uzasadnieniu kwoty to to powinno być, wydaje mi się.  
Mecenas Monika Pacholska: Powinno być ze względu na aspekt finansowy.  
Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Czyli mogę zawnioskować o dodanie? Proszę o dodanie do uzasadnienia w 

ostatnim zdaniu – „Dodatkowo w regulaminie programu uwzględniono zmianę maksymalnej kwoty dofinan-

sowania dotyczącą osób fizycznych, w tym przedsiębiorców oraz parafii, w przypadku zmiany źródła ciepła  

na pompę ciepła, która to wynosi maksymalnie 17 000 zł, w przypadku pozostałych nowych źródeł ciepła 

maksymalna wysokość dofinansowania nie może przekroczyć 12 000 zł, z zastrzeżeniem, że w budynkach 

wielolokalowych 5000 zł.” 
Radna Elżbieta Regulska: Pytanie do pani mecenas – czy w związku z tym, że to było zapisane w uchwale a 

nie było w uzasadnieniu, czy nie powinno się jeszcze raz opiniować tej uchwały? 
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Mecenas Monika Pacholska: Nie, sama treść merytoryczna uchwały się nie zmienia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze  ktoś z pań i panów ma uwagi, py-

tania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/573/2021 w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie 

przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce została podjęta. 
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Kobierzyce. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczno-

ści Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy Komisja Rolnictwa zajmowała się tym 

projektem uchwały? 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Elżbieta Regulska: W ustępie 5 się zmieniło – w projekcie, który przyjmowaliśmy w maju było „w 

terminie 30 dni” a tutaj jest 21 dni – czy taki był wymóg Polskich Wód? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Tak, to jest wymóg Polskich Wód. 

Radny Czesław Stadnik: Czy były prowadzone rozmowy z odbiorcami, z przedsiębiorcami na ten temat?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie mamy wyjścia. Jeśli jest nam dostarczana woda w ramach umowy hurto-

wej, z której wynika, że mogą być takie momenty, to dla bezpieczeństwa przedsiębiorstwa musimy mieć 

taką możliwość w naszym regulaminie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze  ktoś z pań i panów ma uwagi, py-

tania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/574/2021 w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Kobierzyce została podjęta. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/550/2021 z dnia 21 maja 2021r. w sprawie okre-

ślenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodar-

stwa domowego. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczno-

ści Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 



8 

 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/575/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/550/2021 z dnia 21 maja 2021r. w 

sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o do-

chodach gospodarstwa domowego została podjęta. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dzien-

nym Domu Pomocy Senior+ w Tyńcu Małym. 

 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczno-

ści Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Elżbieta Regulska: Czy państwo jesteście mi w stanie powiedzieć ile wynosi kryterium 200%? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Kryterium wynosi dla osoby, która jest osobą samotną, to jest 1402 zł mie-

sięcznie, a dla osoby, która jest w rodzinie to jest 1056 zł na osobę. Czyli jeśli na osobę przypada powyżej 

tego 1402 albo 1056, to odpłatność wynosi 100 zł.  

Radny Czesław Stadnik: Kto będzie kwalifikował potencjalnych klientów tego domu, jakie będą kryteria, w 

jakim stopniu zdrowotnym chętny do udziału w takim domu – kto będzie o tym decydował?  

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Kwalifikacja i decyzja będzie podejmowana w Ośrodku Pomocy Społecznej. 

Chciałam sprostować dla pani radnej Regulskiej bo ja tu podałam już kwoty policzone natomiast kryterium 

na osobę to jest 701 na osobę w rodzinie osoby samotnej a w rodzinie 528 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze  ktoś z pań i panów ma uwagi, py-

tania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/576/2021 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w Dziennym Domu Pomocy Senior+ w Tyńcu Małym została podjęta. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Prokuratury Rejonowej dla Wrocławia - Krzyki Za-

chód we Wrocławiu otrzymanej w dniu 11.08.2021 r. na niezgodność z prawem aktu prawa miejscowego. 

Mecenas Monika Pacholska omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy Komisja Rolnictwa zajmowała się tym 

projektem uchwały? 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Elżbieta Regulska: Uwaga do uzasadnienia – z 18.09.2021 jest a powinno być 18.09.2020 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze  ktoś z pań i panów ma uwagi, py-

tania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/577/2021 w sprawie odpowiedzi na skargę Prokuratury Rejonowej dla Wrocławia - 

Krzyki Zachód we Wrocławiu otrzymanej w dniu 11.08.2021 r. na niezgodność z prawem aktu prawa 

miejscowego została podjęta. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Szwedzkiej w północnej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (3)Radosław Jankiewicz, Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXXI/578/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy ul. Szwedzkiej w północnej części obrębu Bielany Wrocławskie została 

podjęta. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy skrzyżowaniu ul. Błękitnej i Dwa Światy w środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wro-

cławskie. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Na salę obrad przyszedł radny Wiesław Muraczewski. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest 

za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXXI/579/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Błękitnej i Dwa Światy w środkowo-wschodniej części 

wsi Bielany Wrocławskie została podjęta. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Koreańskiej w północno-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radna Elżbieta Regulska: Ja mam pytanie natury formalnej zarówno do pana przewodniczącego jak i do pani 

mecenas.  Paragraf 43 statutu mówi, że po zakończeniu wystąpień przewodniczący zamyka dyskusję. My 

przeprocedowaliśmy tyle uchwał i pan przewodniczący nigdy tej dyskusji nie zamknął. Proszę mi to wyja-

śnić. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Rzeczywiście jest w statucie zapis, że powinie-

nem zamknąć, ale jeżeli pytam powtórnie o głos i nikt się nie zgłasza to przechodzę do głosowania. 

Radna Elżbieta Regulska: Ale po to jest ten paragraf 43, że należy wypowiedzieć słowa „zamykam dysku-

sję”.   

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dobrze, będę powtarzał. Dziękuję za uwagę. 

Kto z pań i panów ma uwagi do projektu uchwały? Nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowa-

nia. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXXI/580/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy ul. Koreańskiej w północno-wschodniej części obrębu Biskupice Pod-

górne została podjęta. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Spółdzielczej, Inwestycyjnej i Pogodnej w południowo-zachodniej części wsi Kobie-

rzyce. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/581/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej, Inwestycyjnej i Pogodnej w południowo-zachodniej 

części wsi Kobierzyce została podjęta. 
 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy. ul. Parkowej i Świętego Józefa w środkowej części wsi Magnice. 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/582/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy. ul. Parkowej i Świętego Józefa w środkowej części wsi Magnice została 

podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej i Rekreacyjnej w środkowo-zachodniej części obrębu 

Ślęza. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/583/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej i Rekreacyjnej w środkowo-zachodniej 

części obrębu Ślęza została podjęta. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza 

– część A. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radny Wiesław Muraczewski: W tym głosowaniu nie będę brał udział ponieważ w obrębie tego planu posia-

dam grunty własne. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Skoro nie ma więcej uwag to zamykam dysku-

sję,  przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-
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rian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

BRAK GŁOSU (1)Wiesław Muraczewski 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/584/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego wsi Ślęza – część A została podjęta. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego obszaru położonego przy ul. Błękitnej w północno-zachodniej części wsi Ślęza. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. W uzasadnie-

niu błąd literowy – dwa razy powtórzono „o powierzchni”. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?   

Radny Wiesław Muraczewski: Ja się bardzo cieszę, że mój wniosek w sprawie terenu zieleni publicznej zo-

stał uwzględniony.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy ktoś z pań i panów ma uwagi, 

propozycje do projektu uchwały? Skoro nie ma więcej uwag to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głoso-

wania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/585/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego obszaru położonego przy ul. Błękitnej w północno-zachodniej części wsi 

Ślęza została podjęta. 
 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Szmaragdowej w północno-środkowej części wsi Tyniec Mały. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/586/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy ul. Szmaragdowej w północno-środkowej części wsi Tyniec Mały została 

podjęta. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
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drogi publicznej położonej w północno-wschodniej części obrębu Tyniec nad Ślęzą. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2) Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/587/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru drogi publicznej położonej w północno-wschodniej części obrębu Tyniec nad Ślęzą zo-

stała podjęta. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego obszaru położonego w rejonie ul. Tynieckiej w północno-środkowej części obrębu Biskupice 

Podgórne. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/588/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-

rowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Tynieckiej w północno-środkowej części ob-

rębu Biskupice Podgórne została podjęta. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego obszaru drogi wewnętrznej położonej w południowo-wschodniej części wsi Chrzanów. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-
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rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/589/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-

rowania przestrzennego obszaru drogi wewnętrznej położonej w południowo-wschodniej części wsi 

Chrzanów została podjęta. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego terenu położonego w południowej części obrębu Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Andrzej Krzesłowski 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/590/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-

rowania przestrzennego terenu położonego w południowej części obrębu Tyniec Mały została podjęta. 
 

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice. 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/591/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice została podjęta. 

 
30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Owsianka. 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski:  Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma to zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXXI/592/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Owsianka została podjęta. 

 

 

31. Interpelacje radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, dziękuję. 

 

32. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Jak państwu czytałem w korespondencji, wpły-

nęły dwie interpelacje, odpowiedzi zostały wysłane. Do wglądu są oczywiście w Biurze Rady.  

 

 

33. Zapytania radnych i sołtysów. 

Radny Czesław Stadnik podziękował za  realizację chodnika na ulicy Oławskiej.  Zadał pytanie o możliwość 

łączenia od nowego roku dotacji gminnych i dotacji wojewody odnośnie programu Czyste powietrze. 
Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  Piotr Kopeć.  

 

Radny Czesław Stadnik zgłosił, że w Domasławiu na ulicy Skrajnej deweloper kończy budowę obiektów – 

miał wykonać drogę od ulicy Skrajnej do ulicy Oławskiej – do kiedy on ma tą drogę oddać? Na razie nic się 

tam nie dzieje. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radny Czesław Stadnik – czy rzeczywiście jest istotne, żeby pamiętać o tym zwrocie „zamykam dyskusję”?  

Odpowiedzi udzieliła mecenas Monika Pacholska. 

 

Radna Elżbieta Regulska - pytanie odnośnie miejscowości, które są już dawno skanalizowane a powstają nowe 

drogi, nadajemy im nazwę, tam się ludzie budują i budują szamba albo oczyszczalnie ścieków ekologiczne. 

Jak realizacja zadania kanalizacja we wszystkich miejscowościach ma się do uzupełnienia tych kanalizacji 

gdzie jest pozakańczana kanalizacja a powstają nowe drogi? 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  Piotr Kopeć.  

 

Radna Elżbieta Regulska poprosiła o wyjaśnienie zakwestionowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

uchwały Rady Gminy Kobierzyce w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Miejskiej Policji 

we Wrocławiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Maria Prodeus. 

 

Radny Czesław Stadnik drogi rowerowe – droga łącząca Księginice z Domasławiem. Czy wiemy realnie kiedy 

by to mogło nastąpić? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Rafał Krasicki. Wypowiedź uzupełnił Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pa-

cholik. 

 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytanie dotyczące komunikacji drogowej między Wysoką a Wrocławiem – 

ulica Radosna. Pytanie dotyczy około 310 metrowego odcinka ulicy Radosnej, który się już znajduje na terenie 

Wrocławia, ale droga ta bardzo mocno związana jest z potrzebami mieszkańców – droga jest nieoświetlona, 

brak drogi dla rowerów, nie ma możliwości bezpiecznej jazdy. Pytanie czy chcecie państwo rozwiązać ten 

problem i jak ? 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  Piotr Kopeć.  

 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytanie dotyczące komunikacji zbiorowej – centrum Wysokiej jest oddalone 

około kilometra od stacji przesiadkowej przy ulicy Zwycięskiej – ta ulica się bardzo korkuje i były sugestie 

dotyczące poprawy rozwiązań komunikacyjnych. Jednym z pomysłów było przedłużenie linii autobusowej 

127, 144, dofinansowanie tej linii przez naszą gminę w taki sposób, żeby mieszkańcy kupując jeden bilet 

miesięczny mogli dostać się w kierunku centrum Wrocławia. /…/ 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Rafał Krasicki. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odniósł się do tematu komunikacji zbiorowej oraz na temat budowy 

infrastruktury w gminie Kobierzyce. 

 

Radna Elżbieta Regulska – dotyczy przebudowy szkoły w Bielanach Wrocławskich -  czy termin pierwszego 

etapu wcześniej ustalony czyli obiektu sportowego i części socjalnej na przełomie roku będzie dotrzymany? 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  Piotr Kopeć.  

 

Radna Elżbieta Regulska – deweloper budujący duże osiedle na ulicy Świerkowej miał uczestniczyć w kosz-

tach budowy drogi Świerkowej, czy wiadomo kiedy on to zacznie robić? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radna Elżbieta Regulska – poszerzenie parkingu na ulicy Bocznej ? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radna Elżbieta Regulska – teren przed budynkiem Urzędu Gminy- w niektórych miejscach wypłukało się 

zagęszczenie między kostką granitową. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytanie dotyczące wynajmu pomieszczeń z przeznaczeniem na świetlicę – jaki 

to będzie koszt za metr kwadratowy i za całość? 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  Piotr Kopeć.  

 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak – zadała pytanie dotyczące petycji mieszkańców ulicy Filmowej/Błękit-

nej w sprawie ograniczenia prędkości samochodów. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

 

34. Wnioski i sprawy różne. 

 
Radny Damian Wrona – ulica Słoneczna w Tyńcu nad Ślęzą – zrobiony jest żwir a mi chodzi o nakładkę.  

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radny Wiesław Muraczewski wspomniał o otwarciu budynku przy ul. Bocznej  oraz o otwarciu świetlicy w 

Ślęzie. Podziękował w imieniu swoim i w imieniu mieszkańców. 

 

Radny Adam Raś odniósł się do wypowiedzi radnego Adriana Łukowicza oraz do wypowiedzi radnej Elżbiety 

Regulskiej. 

 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda podziękowała za zamontowanie ujęcia dodatkowego wody na cmen-

tarzu w Kobierzycach. Poruszyła także temat działalności Rady Gminy Kobierzyce – apeluje o zachowanie 

powagi, nie sprowadzanie poziomu dyskusji do poziomu „piaskownicy”. Odniosła się również do tematu ko-

munikacji na północy gminy oraz do interpelacji w sprawie utworzenia boiska do piłki plażowej.  

 

Radna Elżbieta Regulska odniosła się do wypowiedzi radnej Apolonii Kasprzyk – Czepielindy : Jestem za 

tym, żeby Rada się nie dzieliła, obiema rękami się pod tym podpisuje. To, że złożyłam rezygnację z funkcji 

przewodniczącej to była moja osobista, suwerenna decyzja. Zrezygnowałam tylko z funkcji a nie przestałam 

być radną tej gminy, nie przestałam wspierać działań tej gminy,  nie jestem osobą która nie głosuje za tym co 

jest w budżecie. Nie patrzcie na moją osobę, że złożyłam rezygnację z funkcji przewodniczącej bo ja radną 

dalej jestem, proszę nie traktować mnie jak persona non grata, bo ja się za taką nie czuję a niestety tak państwo 

mnie traktujecie a to się odbija na pozostałych radnych, którzy od pana wójta odeszli . Ja nigdy przez tyle lat 

jak jestem radną nie występowałam przeciwko panu wójtowi, zawsze stałam za plecami pana wójta. Dopóki 

się kadencja nie skończy będę pracowała na rzecz mieszkańców i swoich wyborców i całej gminy Kobierzyce.   

 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda zwróciła uwagę aby przestrzegać na posiedzeniach komisji i sesji 

code persona. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik poinformował o rankingu Wspólnoty – Gmina Kobierzyce na 3 

miejscu.  

 

35. Komunikaty Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Chciałem przypomnieć państwu radnym, że  

wyłączność do reprezentowania Rady Gminy na zewnątrz - zgodnie z paragrafem 18 statutu gminy – ma 

Przewodniczący Rady i bardzo proszę aby przestrzegać, nie siać destrukcji i nie tworzyć zawirowań wśród 

ludzi.  

Następna sesja odbędzie się we wrześniu, o terminie zostaniecie Państwo powiadomieni.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik poinformował, że dożynek gminnych z uwagi na pandemię nie 

będzie. Będzie uroczysta msza święta w Kościele w Kobierzycach. Poruszył również temat akcji szczepień 

przeciw Covid – zaplanowanej na 11 i 18 września w Gminie Kobierzyce. 
Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  Piotr Kopeć poinformował, że  na następną sesję Rady Gminy zostanie 

przygotowana zmiana w budżecie gminy dotycząca budowy przedszkola w Wysokiej./…/ 

Mecenas Monika Pacholska omówiła prawny aspekt dotyczący sprawy budowy przedszkola w Wysokiej. 

Wypowiedź uzupełnił Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik. 

 
36. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam  XXXI Sesję Rady Gminy Kobie-

rzyce. 
 

Sesja zakończyła się – godz. 12:01 
Liczba załączników: 2 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2021 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce – Henryk Łoposzko 

Przygotowała: Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 


